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Betreft bezuinigingsmaatregel 24; stoppen subsidiëring culturele festivals en Muziekstad.

In de meerjarenbegroting 2020-2023 t.b.v. de raadsvergadering van 6 november 2019 (921699) staat 
in hoofdstuk 5 Sport, Cultuur en Recreatie in paragraaf 5.2.3.de volgende inspirerende zin:

 “Wij stimuleren het maken, delen en ontmoeten door culturele festivals te ondersteunen.”. 

Tegen deze achtergrond is het op de termijn tussen nu en 2022 schrappen van de subsidiering van 
de culturele activiteiten zoals Buitenblik festival,  Muziekstad en SevenArt niet te begrijpen. Maar ook 
onbegrijpelijk tegen de achtergrond van het coalitieprogramma waarbij Zevenaar een positie als 
cultureel centrum van de Liemers moet behouden en waar het College culturele activiteiten zoals het 
Buitenblik festival een warm hart toedraagt. Wat blijft er over van deze visie en voornemens als 
subsidie aan culturele festivals en Muziekstad volledig wordt geschrapt? Dat lijkt ons een zodanig 
fundamentele beleidswijziging dat daarmee  de meerjarenbegroting die, om voor ons onbegrijpelijke 
redenen, separaat van de bezuinigingsvoorstellen is opgesteld niet kan worden goedgekeurd door uw 
Raad. Daarnaast vragen wij ons af hoe de zittende  coalitie denkt nog geloofwaardig en trouw te 
kunnen zijn aan haar voornemens op dit punt.

Het begrip voor noodzakelijke bezuinigingen is ook bij ons als Buitenblikkers aanwezig. Maar 
bezuinigen is volgens ons wel fundamenteel anders dan volledig schrappen van subsidiering. Dit is 
op zijn minst onrechtvaardig t.o.v. andere instellingen en voorzieningen die het met minder moeten 
gaan doen. Gelukkig zijn wij voor onze exploitatie niet volledig afhankelijk van de subsidie. Maar om 
als gemeente de subsidie als een ‘welkome aanvulling’ te kwalificeren, zoals wordt gesteld in bijlage 4 
van de bezuinigingsvoorstellen, geeft een eenzijdige visie op de waarde die volgens ons aan het 
fenomeen subsidie moet worden toegekend. Subsidiering is een waarden-vol instrument waarmee u 
als gemeente naast ondersteuning ook  waardering voor diverse burgerinitiatieven tot uitdrukking  
brengt. Deze waardering dreigt nu volledig weg te vallen.

En wat overblijft is dat ons festival wel vanuit eigen moeizaam verworven inkomsten uit sponsoring en 
baromzet mag bijdragen aan de gemeentekas zoals bij het betalen van leges voor bijvoorbeeld de 
noodzakelijke evenementenvergunning. Dit voelt als principe ook heel scheef en onrechtvaardig en 
heeft dus niets te maken met de hoogte van bedragen. Over waardering en waarden gesproken 
vinden wij het voorgestelde schrappen van de subsidiering waarden-loos. 

Als bezuinigingen onvermijdelijk zijn stellen wij voor in overleg met u als gemeente te bezien of in 
samenwerking tussen de verschillende culturele festivals andere manieren van waardering en 
facilitering denkbaar en mogelijk is. Denk hierbij aan het tegen lage kosten beschikbaar stellen van 
materialen die in bezit zijn van de gemeente en die wij als festival anders duur moeten huren. Denk 
ook aan het faciliteren van het evenemententerrein aan de Breuly met een stroomaansluiting met 
voldoende capaciteit, zodat we geen dure aggregaten meer hoeven te huren, die veel stikstof de lucht 
in blazen. Denk aan  de aanleg van goede riolering met  toiletvoorziening. Investeren in 
ondersteuning van lokale initiatieven voorkomt het rondpompen van het beperkte subsidiebudget. 

Niet alleen het investeren in stenen en asfalt maar juist het investeren in lokale culturele initiatieven 
verhoogt het leefklimaat in Zevenaar.  Voor een gemeentelijke bijdrage van nog geen 2 dubbeltjes per 
inwoner zit u op de eerste rang! Ruim 6000 inwoners genoten afgelopen jaar voor de 11e keer van 
een mooi Buitenblikfestival. De vele vrijwilligers, die het hele jaar dag in dag uit klaar staan om weer 
iets moois in Zevenaar neer te zetten, zijn het meer dan waard uw steun te blijven ontvangen, te 
kunnen blijven rekenen op een investering die zich ieder jaar weer terugbetaalt in een prachtig 
evenement! Help dat niet om zeep!!

Tot slot wensen wij u al commissie veel wijsheid toe bij de besluitvorming in de hoop op een 
heroverweging om niet tot volledig schrappen van de subsidie voor culturele festivals en Muziekstad 
over te gaan.
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